

# 機内販売ご注文書

## ANA SKY SHOP 国際線版

※当注文書は、機内でのみご使用いただけます。

### In-flight Shopping Order Form

ANA SKY SHOP International Edition

\* This order form is for in-flight use only.

### 机内销售订单

ANA SKY SHOP 国际线版

※本订单仅供机内使用。

ANA SKY SHOP ではご搭乗の路線により、販売商品が異なります。誌面にてご搭乗の路線をご確認のうえ、商品をお選びください。「お客様情報(お名前・座席番号・商品番号・お支払い方法)」と「ご注文商品」をご記入いただき、客室乗務員にお渡しください。

ANA SKY SHOP offers different products on different routes. See the magazine to check the route of your flight and choose products. Please fill in "Customer Information (name, seat number, product number, and payment method)" and "Products Ordered", and give the form to a cabin attendant.

根据航线的不同, ANA SKY SHOP 所售商品也有所不同。所以选择商品前请先在杂志上确认您所乘坐的航线。请在填写完“顾客信息(姓名、座位号、商品号、支付方式)”和“订购商品”后,再交付给客舱乘务员。

## HOW TO ORDER



注文書に必要事項をご記入ください。



客室乗務員に注文書をお渡しください。



お座席までお届けいたします。

## お客様情報 Customer Information 顧客信息

お名前 Name 姓名	座席番号 Seat number 座位号
お支払い方法 Payment method 支付方式	
<input type="checkbox"/> 現金 Cash 現金	<input type="checkbox"/> ANA カード ANA card ANA 卡
<input type="checkbox"/> その他クレジットカード Other credit card 其他信用卡	
<input type="checkbox"/> その他 Other 其他 ( )	

## ご注文商品 Products Ordered 订购商品

No.	商品名 Product name 商品名称	色柄など Color, pattern, etc. 颜色、款式等	数量 Quantity 数量

注文書にご記入いただいた場合でも商品を販売できない場合がございます。

※機内販売商品の搭載数量と販売数には限りがございます。品切れの際はご容赦ください。

※天候その他の事情により、機内販売を行わない場合がございます。

**Products may not be available for sale even when an order form is filled in.**

\* There is a limit to the amount of in-flight shopping products which are carried onboard and the number of products. We seek your understanding when products are out of stock.

\* Our in-flight shopping service may not be offered in some cases due to weather conditions or other circumstances.

**有可能出现订单上所选购商品不能销售的情况。**

※ 机内供应的商品装载和销售数量有限, 可能会出现脱销的情况, 请各位乘客谅解。

※ 由于天气等客观原因, 有时会停止机内销售。

次回ご搭乗の際に、ご記入いただいた注文書をお渡しいただければ、簡単ショッピング!!

▼ 販売商品は ANA SKY WEB でもご覧いただけます。

<http://www.ana.co.jp/int/inflight/guide/dutyfree/>

CA No./